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  血管清道夫 *  纯天然脑黄金 
 

加力牌  超级  
   加拿大卫生部认证号：NPN  80008880 

 

 

取北极海豹之精华  *  加拿大特产之首 
 

        清理血管，降血脂 

降胆固醇，降血糖 

维护心脑血管健康 

提高智商增强记忆 

 

 

 

加力牌超级海豹素是加拿大政府资助的研究项目成果，最大优势是PCBs free，即不含任何杂质，直接被小肠吸收，不需经

过肝代谢，长期服用安全可靠，尤其适合婴幼儿和青少年补脑。加力牌超级海豹素含丰富的纯天然长链不饱和脂肪酸

OMEGA-3，是最好的“血管清道夫”，对心脑血管健康有极大帮助。 
 

海豹油 ≠ 海豹素 -- 加力牌超级海豹素英文全名：Jerry Super Harp Seal Omega-3 (Vitamin E)。海豹素是经过世界上 

最先进的超微过滤精炼技术提纯的北极最珍贵的纯天然海豹产品，完全去除PCB和其它有害物质，是加拿大加力公司独家

专有保健品。PCB，即多氯联苯，是一种在所有海洋生物体内累积并对人体有害的化学物质。 
 

海豹素比海豹油更好更纯净 -- 海豹素除了拥有海豹油所有的功效以外，所含OMEGA-3更天然更纯净，具有超强生物活

性，更容易被人体吸收，因此海豹素适合男女老少，孕妇产妇皆可使用。选择加力牌高质量产品，选择安全和信心！ 

 

海豹素的五个重要标志：（1）商标品牌：Jerry牌 ；（2）英文名称：Super Harp Seal Omega-3（ Vitamin E）； 

                        （3）PCBs free：即不含任何多氯联苯化学物质；（4）色味特征：绿色胶囊，薄荷香型； 

                           （5）加拿大卫生部认证号：NPN 80008880。购买海豹素，请认准 NPN 80008880 

海豹素成份及功效： 
 EPA：人体血管的“清道夫”，可以清血管，降血脂，降胆固醇，降血糖，对心脑血管的健康有极大帮助。 

 DHA：俗称“脑黄金”，对于婴幼儿的脑部发育极为重要，是脑组织和视神经发育及功能发挥所必须的物质，可促

进婴幼儿智力开发和智商提高，增强青少年记忆力，并预防老年性记忆力衰退。 

 DPA：是人类初乳中才有的不饱和脂肪酸，对幼儿的生长至关重要，是怀孕期、哺乳期妇女以及缺少母乳的婴幼儿

必不可少的补充成分，可增强免疫力。对类风湿关节炎、风湿性关节炎、过敏、牛皮癣以及红斑狼疮有改善作用。 

 海豹素还含有角鲨烯和脂溶性活性物质，具有美容作用，并对于调节胰岛素分泌有特殊帮助。 
 

加力牌超级海豹素是加拿大特产之首，300粒海豹素在中国市场价是800元人民币以上。送礼送健康，首选海豹素！ 
 

 

 

海豹素Omega-3帮助增加“好”胆固醇 HDL，减少“坏”胆固醇 LDL，起到清理血管的作用 
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       切面图 

 
 

 

 

 

 表示在血管壁上的  

 “坏”胆固醇 LDL 

 

 

      胆固醇累积 

      开始阶段 

 
 

 

 

表示“好”胆固醇HDL 

将“坏”胆固醇LDL 

从血管壁上清理掉 

 

       

      胆固醇增高 

      阻碍血液流通 

 

 

 

更多的“好”胆固醇HDL 

帮助清理血管壁内侧的 

“坏”胆固醇LDL 

并限制“坏”胆固醇的累积 

从而使血管变薄和软化 
———————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————— 

用法用量  成人最低用量：每天服用一次，每次两至四粒。青少年和婴幼儿：每天服用两次，每次服用两粒，空腹服用效果更好。         
 

**以上信息仅供您参考，并不能代替医务专业人士的诊断与治疗。                                                 JBC160818 



 

 
   Canada's Best Brands 

JBC Health 
Calgary Store:  191-1623 Centre St. NW, Calgary, AB, Canada T2E 2S2 

Tel: (403)277-0898, Business Hour: 10:00AM-6:00PM, Open All Year 

Edmonton Store:  #113, 9700-105Ave, Edmonton, AB, Canada T5H 4J1 

Tel : (780)988-7788, Business Hour : 10:00AM-6:00PM, Close on Sunday 

www.jerrycanada.com 

 

 

 

 

 Jerry Super Harp Seal Omega-3 
 

 Help lower cholesterol levels, lower triglycerides 

      to maintain a healthy heart and cardiovascular system 
 

 Helps support the development of the brain, 

            eyes and nerves in children and adolescents 
 

 

 

—————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————— 

Jerry Super Harp Seal Omega-3 is PCBs free product and is rich in Omega-3 long-chain polyunsaturated fatty acid EPA, 

DHA, DPA as well as natural anti-oxidant Squalene. It helps lower cholesterol levels, lower triglycerides to maintain a 

healthy heart and cardiovascular system. It also helps control blood sugar levels and is essential for the development and 

execution of the function of the brain and optical nerve, so it has an appreciable effect on the development of children’s 

quotient of intelligence (I.Q.).  
 

Jerry Super Harp Seal Omega-3 is licensed natural health product by Health Canada. The NPN is 80008880. 
 

Nutrition Recommendations for Canadians recommended that each adult should take a total of 1.5 g of Omega-3 fatty acids 

daily in order to maintain good health, normal growth and development.  
 

Why Jerry Super Harp Seal Omega-3 is better than Fish Oil Omega-3？ 
 

(1).The absorption of Jerry Super Harp Seal Omega-3 into human body is easier than fish oil Omega-3.  (2). Jerry Super Harp 

Seal Omega-3 is free of cholesterol, while many fish oils are relatively high in cholesterol. (3). Jerry Super Harp Seal Omega-3 
has three Omega-3 components EPA, DHA and DPA, but most fish oils only have two components EPA, DHA and no DPA. DPA is 

said to be ten times more effective in healing damaged blood vessels than EPA. (4). Fish oils are susceptible to oxidation whereas 

Jerry Super Harp Seal Omega-3 is more resistant to natural oxidative processes.  (5).The Omega-3 content of Jerry Super Harp 

Seal Omega-3 product is 20%-25%, which is higher than most fish oils, making Jerry Super Harp Seal Omega-3 capsules a much 

more effective source of Omega-3 than fish oils. 
 

—————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————— 

 Jerry Super Harp Seal Omega-3 tends to lower cholesterol and may also help the body maintain proper levels of HDL 

cholesterol (the "good" cholesterol), and then reduce the levels of LDL cholesterol (the "bad" cholesterol). 
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More HDL helps remove the LDL 

away from the lining of the artery, 

thus limiting the LDL build-up and 

softening the artery wall. 

 

—————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————————— 

DIRECTIONS:  Adults take two to four capsules one time per day, adolescents and infants take two capsules two times per day. 
 

The preceding information is provided for your reference only and is not intended for self-diagnosis or self-treatment of conditions that 

should be interpreted and managed by a qualified health care provider.                                                                                JBC160818 


